
Zápis z jednání pracovní skupiny TO Brdy a Podbrdsko, z. s.

Datum konání: 3. 12. 2024 v 10:00 hodin

Místo konání: Podbrdské muzeum, Rožmitál pod Třemšínem

Přítomní členové a členky pracovní skupiny:

Bc. Zuzana Kučerová (město Příbram)

Mgr. Luboš Kožíšek (město Mníšek pod Brdy, koordinátor)

Bc. Tereza Martanová ( TO Brdy a Podbrdsko)

Ing. Miroslava Paťavová (Mikroregion Hořovicko)

Jana Filinová (MAS Podbrdsko, Rožmitál pod Třemšínem)

Martin Ďurina (RS Hutě Resort)

Josef Karas (Obecnice)

Jednání pracovní skupiny bylo zahájeno v  10:05 hod., jednáním provází Mgr. Luboš Kožíšek.

V akčním plánu je vidět, co se nám podařilo splnit,  co plníme průběžně i to, co jsme odložili.  

Na pozici Specialista/tka CR máme zatím dva životopisy, oba celkem nadějné. 11. 12. 2024 

mezi 13 – 15 hodinou je první kolo pohovoru. O všech věcech vyplývajících z akčního plánu 

vás informujeme průběžně, takže není potřeba nic podstatněji řešit. Zuzana Kučerová se zmínila 

o  běžkařských  trasách.  Město  Příbram komunikuje  s  VLS o  trasách  vhodných  pro  letošní 

sezonu – paní Kučerová o nich bude informovat členy pracovní skupiny, až bude vědět více 

informací. Příbram má stroj na vytváření běžkařských stop. Pan Ďurina upozornil na to, že mezi 

Hutěmi a Teslíny je vhodná trasa pro vytvoření stop. YouTube kanál – byl v letošním akčním 

plánu a je i v akčním plánu na příští rok, uvidíme zda se nám ho podaří rozhýbat. Pan Kožíšek 

by rád natáček tipy na výlety. Jako možnou variantu zmínil spolupráci se Smíchovskou střední 

průmyslovou školou – mohli bychom využít jejich digitální studio za přijatelnou cenu.

Oblastní konference – je zájem o další konferenci ze strany starostů a pana předsedy, ale spíše 

by se pořádala menší akce formou workshopu. 

Paní Filinová by ráda pomohla TO s financováním něčeho zajímavého – chtěla by na to využít 

dotaci  ze  Středočeského kraje.  Vhodné by bylo  přispět  třeba  na  jeden z  označníků včetně 

vrcholové knihy. Pan Kožíšek zmínil, že na Berounsku vytvářejí krásné propagační materiály 



pro jednotlivá města, třeba by byla hezká spolupráce zaměřená tímto směrem. Bude potřeba si 

na toto téma dát individuální schůzku a vše dořešit. 

S rozpočtem je potřeba ještě pracovat. Členská schůze proběne 10. 1. 2025 od 13:00 hod., tam 

předloží finální rozpočet ke schválení. Akční plán už bude stejný, udělají se jen drobné úpravy 

a částky budou upraveny podle rozpočtu.

Koordinátor  byl  včera  na  schůzce  ohledně  dotačního programu.  Byli  tam pozváni  zástupci 

Ministerstva pro místní rozvoj a Centra pro regionální rozvoj. Dotace bude poskytována na 

provoz destinačních organizací. Výzva bude vypsána 16. 12. 2024, žádosti se mohou předkládat 

od 2. 1. 2025 do 28. 2. 2025. Bude se jednat o financování mzdových výdajů a nákladů na 

provoz. U mzdových výdajů se musí dokonale popsat pracovní pozice, aby to nebylo zahrnuto 

do  veřejné  podpory.  Do  budoucna  bude  tlak  na  to,  aby  v  destinační  agentuře  bylo  2,5 

zaměstance. Do nákladů na provoz lze zahrnout běžné výdaje na kancelář, účetní služby, atp. – 

na provoz by se mohlo využít 40 procent z dotace. Peníze se vyplácejí předem a teprve pak se 

dělá vyúčtování. Na konci roku se vrátí, co nebylo použito. Při využití dotace na podporu DMO 

by bylo více peněz na provoz a zbylo by nám tím pádem více na marketingové aktivity. Díky 

příspěvku na provoz by mohla vyjít možnost mít kancelář na Zámečku v Příbrami.

Pan předseda si do budoucna přeje, aby DMO měla  projektového manažera, který by pomáhal 

obcím s dotacemi. Paní Paťavová zmínila, že budou pro obce teď nově dělat také takovýto druh 

poradenství. Nerada by, aby vznikla v tomto směru konkurence. 

Paní  Paťavová uvažovala  nad tím,  že  by kancelář  mohla  být  možná i  na  Starém zámku v 

Hořovicích.

Sociální  sítě – chceme příští  rok čerpat z toho, co jsme doposud dělali  (veškeré materiály, 

Hřebenovka,  označníky,  Ochutnej  Brdy a  Podbrdsko,…).  Naskýtá  se  možnost  spolupráce s 

příbramskou společností, která prodává a půjčuje cyklistická kola. Plánovač výletů pro rodiny s 

dětmi a kočárky.

Na 0,2 úvazku by se přijal  někdo,  kdo by nám aktualizoval  web,  máme novou fotobanku, 

změnili se informace o turistických místech, tak je potřeba informace aktualizovat. 



Tereza mluvila o novinkách pro rok 2025. V Obecnici se bude otevírat expozice o včelařství. V 

Březnici  v  Městskému  muzeu  a  Galerii  Ludvíka  Kuby  bude  putovní  výstava  na  téma 

„Dobrodružné toulky světem Pavla Čecha“. Starý zámek Hořovice chystá revitalizovat nádvoří 

a vytvořit zde klidovou zónu s pojízdnou kavárnou, v zahradě pak vytvoří sportoviště a místo 

pro pořádání  kulturních akcí,  po celý rok budou probíhat  prohlídky sklepení,  půdy a věže; 

Nejatraktivnější  počin roku 2025 bude přemístění historických náhrobníků z 15.,  16.,  a 17. 

století z nevyhovujících prostor do prostoru severního sklepení. Památník Antonína Dvořáka ve 

Vysoké u Příbrami chystá nový pomník generála in memoriam J. Kholla s informační tabulí o 

tzv.  Dvorku  (budova,  kde  vyrůstal  generál  Kholl).  V  Podbrdském  muzeu  chystají  letní 

interaktivní  výstavu Čtení  pod lavicí  (časopisy pro děti  a  mládež od počátků až po rozpad 

Československa).  Muzeum umělecké litiny v Komárově znovuotevře expozici po rekonstrukci.

Paní Kučerová zmínila korektury brožur na kterých aktuálně pracujeme. Je potřeba do nich 

doplnit QR kód. Ideálně do pátku chce mít tři brožury už korekturované. Do konce roku musí 

být brožury hotové, aby se v lednu tiskly. 

Pan Karas promluvil o tom, že se mu nelíbí možnost ubytování na Třech trubkách, v roce 2016 

se s CHKO domluvilo, že tam ubytování nebude. Ubytování je nově i na Padrťských rybnících. 

Běžkařské trasy jsou od CHKO povoleny do roku 2027.

Jednání pracovní skupiny skončilo v 11:15  hod.

V Příbrami dne 3. 12. 2024  Zapsala: Bc. Tereza Martanová


